
Motion till riksdagen 

1988/89:Ju411 

av Sven-Olof Petersson (c) 
Allmänna advokatbyrån i Karlskrona 

När de allmänna advokatbyråerna inrättades i början av 1970-talet var det 
främst två motiv som låg till grund. Det ena motivet var att ge den enskilde 
möjlighet till fritt val mellan en offentligt anställd och en privatpraktiserande 
jurist. Det andra huvudmotivet var 1973 års rättshjälpsreform vilken man 
menade skulle leda till ökad efterfrågan på juridisk hjälp. 

Byråerna spreds ut till olika orter och verksamheten fick total länstäck
ning. Verksamheten måste anses väl fungerande och de besitter en god och 
värdefull kompetens. Undersökningar visar att de har gott anseende och 
många människor föredrar att vända sig till dessa allmänna advokatbyråer 
istället för till privata. Detta gäller inte minst i frågor om familjerättsliga 
förhållanden. Även i frågor som rör invandrare/flyktingar fyller dessa 
allmänna advokatbyråer ett stort behov. Mycket tyder på att det framöver 
finns ökat utrymme för dessa byråers verksamhet. 

Med detta som bakgrund finner jag det anmärkningsvärt att det i prop 
1988189:100 Bilaga 4 föreslås nedläggning av allmänna advokatbyrån i 
Karlskrona. Även om verksamheten i Karlskrona går med visst underskott 
fyller denna byrå ett stort behov och synes fungera på önskat sätt. 

En nedläggning av allmänna advokatbyrån i Karlskrona skulle innebära att 
Blekinge som enda län stod utan denna verksamhet. Det kan inte heller ur 
rättssäkerhet synpunkt vara riktigt att ta bort denna möjlighet att fritt välja 
om man vill anlita en offentligt anställd eller privatpraktiserande jurist. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 
att riksdagen beslutar att verksamheten vid allmänna advokatbyrån 

i Karlskrona skall bestå. 

Stockholm den 18 januari 1989 

Sven-Olof Petersson (c) 
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